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Geachte heer, mevrouw.

Op 30 maart 2023 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van de VVD over oplopende 
wachttijd bij Meerlanden voor ophalen grofvuil. Onderstaand treft u de beantwoording aan.

Vraag 1
Recent is onze fractie door inwoners aangesproken over het ophalen van het grofvuil door 
Meerlanden. Ze zouden weken moeten wachten voordat ze hun grofvuil aan huis konden laten 
ophalen. Daarom heeft de fractie zelf gebeld met Meerlanden. Ook wij konden inderdaad pas 
een afspraak maken voor over 4 weken.
Nu de lente schoonmaak voorde deurstoot, maakt onze fractie zich zorgen overeen mogelijke 
toename van het dumpen van grofvuil bij brengparkjes. Als gemeente hebben we ervoor 
gekozen om geen grofvuil afhaalplaatsen in onze gemeente aan te wijzen, maar wel op 
voorwaarde dat het grofvuil binnen redelijke tijd bij de mensen thuis kan worden afgehaald. 
Heeft het college zicht op de oplopende wachttijd bij Meerlanden voor het ophalen van grofvuil?

Antwoord:
Ja, het is ons bekend dat de wachttijd bij Meerlanden voor het ophalen van grofvuil is 
toegenomen de laatste tijd.

Vraag 2
Wat is de oorzaak van de oplopende wachttijd? En wat moet er gebeuren om deze wachtrij te 
verkorten tot een redelijke termijn?

Antwoord:
Tweewekelijks worden twintig grofvuilroutes gereden. Normaliter is dit voldoende. Het aantal 
huishoudens dat kan worden aangemeld is gemaximeerd. Als meer huishoudens een verzoek
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doen om grofvuil op te halen, dan schuiven aanmeldingen door. Als het niet kan wachten, dan 
wordt extra capaciteit vrijgemaakt en dan wordt de inwoner teruggebeld om een definitieve 
afspraak te maken.
Tijdens de coronacrisis was sprake van 30% meer grofvuil en grote drukte, momenteel is de 
hoeveelheid grofvuil ongeveer op hetzelfde niveau als voor de coronacrisis.
De afgelopen periode liepen echter zeven routes weer sneller vol dan gebruikelijk. Vanuit 
optimalisatie van de bedrijfsvoering wordt steeds gezocht naar de juiste balans tussen vraag en 
beschikbare personele en materiele capaciteit. Momenteel is er extra tijdelijke capaciteit 
ingehuurd. Wij gaan ervan uit dat hiermee de oplopende wachttijden voorbij zijn.

Vraag 3
Is er vanuit het college zicht op de huidige overlast (meldingen) bij breng parkjes ?

Antwoord:
Ja, wij hebben zicht op de meldingen van overlast bij brengparkjes. Deze meldingen zijn begin 
dit jaar flink afgenomen (15%) ten opzichte van vorig jaar.

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.




